



Styrelsemöte 4, kl. 18.00 den 10 juni 2024.

Deltagare

Susanne Heikkinen, Monica Kruslock, Peter Brevell, Ronnie Martinsson Bonde, Robert Ernetorp, Camilla Rova, Mikael Lundquist. Björn

§ 1. **Mötets öppnande.** Ordförande öppnade mötet.

§ 2. **Suppleanters eventuella inträde som beslutande.** Suppleanter behöver inte träda in.

§ 3. **Val av två justerare.** Mikael Lundquist, Ronnie Martinsson Bonde

§ 4. **Godkännande av dagordningen.** Dagordningen Godkändes

§ 5. **Föregående mötesprotokoll.** Godkänt utan ändringar.

§ 6. **Inkomna skrivelser.** Har inte kommit några.

§ 7. **Ekonomi.** Ingen uppdaterad.

Viktigt att alla underlag från kursledare redovisar med mailadresser första gången dom vill ha utbetalningar, detta för att underlätta för kassören.

§ 8. **Rapporter från arbetsgrupper:**

- a. **Club.** Vi har genomfört två Clubaktiviteter. SMC Väst deltog och hade en station på Eigel Raiders MC Rally i Borås 2024-05-09. Plus att Björn Deichmann representerade SMC Västra Götaland på MC Konsults öppet hus i Lidköping 2024-04-20.
- b. **School,** Knix utsåld 2024-06-09, Var en bra kurs. Kommande kurser "överbokade". Tjejknixen är för närvarande 32 bokade, med draghjälp av extra länkar på FB. Storbana två av tre dagar överfulla. Bra uppslutning överlag. Grus, har bokat en ledarutbildning inför kommande kurser. Planering inför kommande kurser pågår. Det kommer fyra utbildningar i höst och det har varit fyra stycken under våren, plus två interutbildningstillfällen. Tips att köra GK på Galoppbanans parkering, positivt från anläggningsägaren, Björn kontaktar Camilla för pris på detta. Vi ser över möjligheten att "skugga" instruktörer för att lära sig och lära sig av varandra. Vi ser över lite regler runt detta. Vi har blivit tillfrågade om vi kan hjälpa Riks med att ta fram en arbetsgrupp hur vi skall arbeta runt om i Sverige.
- c. **Web/Info,** MC spalten har vi löst texter till. Websidan behöver uppdateras, det ligger gamla resor från tex, 2019. Camilla får fria händer att uppdatera och ta bort



gammalt. Camilla behöver stöttning med att skapa inlägg. Kan vi skapa en arbetsgrupp vore det bra. Camilla ser över möjligheter att använda stora hemsidan för att söka intresserade. Hemsidan är svårarbetad.

Varning för felaktiga mail.

- d. Valberedning. Valberedningen har getts möjligheten att nominera och hitta fler, rätt styrelsemedlemmar med rätt personer. Vi behöver hjälp från Riks med mailadresser, arbetet pågår långsamt på Riks.

Susanne gick igenom brev från valberedningen.

§ 9. Övriga frågor

- a) Informatin från storstadsmötet: Susanne berättade om mötet och aktuella frågor som hanteras.
- b) Spalt Hösten 2024: Brytdatum i september Susanne skriver denna gång.
- c) Styrelsemöten Hösten 2024: Nästa möte 9 September. Vi försöker boka höstens möten då.
- d) Teams: Vi flyttar från Dropox till Onedrive eller Teams och kan även kommunicera denna väg. Instruktion tas fram hur detta fungerar. Björn tar fram en liten arbetsgrupp och ser över vad som är bäst för oss.
- e) Hoveruds MC rabatt: Håveruds Hotell har kvar rabatten som låg tidigare. Kolla med Johan Ström på kansliet om han har koll på rabatten. Susanne kontaktar och lämnar vidare uppgifterna till hotellet.
- f) Profilkläder: På väg att skickas ut. Under V23 och 24. Frågor tas med J-P.

Beslut

§ 10 Nästa Möte. Måndag 9 september kl. 18. Vi träffas fysiskt. Susanne återkommer om plats.

§ 11. Mötet avslutas. Ordförande tackar för ett bra engagemang och för ett bra möte.

Ordförande

Sekreterare

Susanne Heikkinen

Peter Brevell

Justerare

Justerare

Ronnie Martinsson Bonde

Mikael Lundquist

Signerings-ID: 69456547166678424971
Sidor i dokumentet: 2
Datum färdigsignerat: 2024-06-30 19:10

Avtalets ägare

Peter Brevell

Partner

Mikael Lundquist
Ronnie Martinsson

Signerare: 2 st

Mikael Lundquist (M.L.)

Signerat: 2024-06-22 09:53:19



Personnr: 1960091151XXXX

Ronnie Martinsson Bonde (R.M.B.)

Signerat: 2024-06-23 14:02:33



Personnr: 1955040851XXXX